
Zpráva o činnosti včelařů z Hruboskalska

Za období od minu!é členské schůze do 22.10.2022

V uplynulém obdobíjsme se scházeli nepravidelně. .

První schŮzka po dlouhé době byla 9.3.2022 kde jsme informovali o činnosti výboru
VSMBO, Dále jsme se sešli až po prázdninách 31 ,8.22 a 12.10,22

Na schŮzkách jsme probrali informace o změně při podání dotace 1D, organizaci
PodánÍ, Dále jsme projednávali organizaci podzimního léčení a pozvání na členskou
schůzi v Mladé Boleslavi

Dále jsme diskutovali o stavu včelstev, úhynech.

Na každé schůzce jsme podávali informace z předcházejícího výboru..
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Kořínek Petr {!'

V Sedmihorkách 22.10.2022


